

## SUNeVision Holdings Limited

### 新意網集團有限公司

MEGATOP, Mega-iAdvantage, 399 Chai Wan Road,  
Chai Wan, HK  
Tel : (852) 2627 9000  
Fax : (852) 2802 0022  
Website : www.sunevision.com  
Email Address : enquiry@sunevision.com

香港柴灣柴灣道399號MEGA-iAdvantage 32樓  
電話 : (852) 2627 9000  
傳真 : (852) 2802 0022  
網址 : www.sunevision.com  
電子郵箱 : enquiry@sunevision.com

### Senior Management

|             |                              |
|-------------|------------------------------|
| Peter Yan   | Chief Executive Officer      |
| Martin Chan | Chief Operating Officer      |
| Lewis Chan  | Head of Technology           |
| Franco Lan  | Senior VP, Sales & Marketing |
| Wilson Teng | Vice President, Sales        |

### 高層管理人員

|     |                |
|-----|----------------|
| 任景信 | 執行董事及行政總裁      |
| 陳文遠 | 首席營運總監         |
| 陳兆輝 | 科技總監           |
| 藍建基 | 高級副總裁, 銷售及市場拓展 |
| 鄧惠麟 | 副總裁, 銷售        |

### Business Activities

SUNeVision harnesses the strengths of Sun Hung Kai Properties' principal technology assets including iAdvantage, Super e-Technology, Super e-Network and venture capital investments. SUNeVision has a strong financial position, and its portfolio of data infrastructure and service businesses positions it well for sustained profitability and growth.

**iAdvantage** is one of the major operators of carrier-neutral data centre services in Hong Kong, iAdvantage offers quality services to meet stringent requirements of its customers.

**Super e-Technology** engages in the installation and maintenance of its satellite distribution network, state-of-the-art fibre-optic cable, networking and security surveillance systems; and is one of the major players in the industry in Hong Kong.

**Super e-Network** provides professional design-and-build consultancy service for wireless and broadband network projects, it is a pioneer in intelligent-building networks.

### Parent Company

Company Name : Sun Hung Kai Properties Limited  
Location : Hong Kong

### Affiliates / Subsidiaries

iAdvantage Limited  
SUNeVision Super e-Technology Limited  
SUNeVision Super e-Network Limited

### 業務概況

新意網是新鴻基地產旗下資訊科技服務的旗艦，其附屬公司包括互聯優勢、新意網科技、Super e-Network及風險資本投資項目。新意網擁有良好的財務狀況，其數據基礎設施及所提供的服務為公司的盈利帶來持續增長。

**互聯優勢**是一家電訊商中立的數據中心服務商，為香港主要的數據中心營運商之一，其高端的數據中心解決方案，可滿足不同客戶所需。

**新意網科技**的服務包括衛星電視共用系統、光纖電纜、網絡和安全監控系統的安裝和維護；是行內主要的服務供應商。

**Super e-Network** 為無線及寬頻網絡項目提供專業的設計及建造顧問服務，是智能大廈網絡建設的先驅。

### 母公司

公司名稱 : 新鴻基地產發展有限公司  
地區 : 香港

### 聯營或附屬公司

互聯優勢有限公司  
新意網科技服務有限公司  
新意網 Super e-Network 有限公司